

Grade 5 News

Week of May 26, 2020

WHEN YOU WRITE TO INFORM...

- ... organize your ideas before you begin to write!
- ... think about your reader, the form, the topic, and why you are writing! Make your writing fit your purpose!
- ... use vocabulary that supports your topic!
- ... revise and proofread your work!
- ... make sure that your facts are correct!

Graphic Organizer

Introduction and central idea	
Details or evidence from the passage(s)	How each detail or evidence supports my central idea
Conclusion	

A Peek At What Skills We Are Reviewing This Week

Reading

Daily reading practice, informational text, main idea and supporting details, opinions and making inferences

Grammar

Collective nouns, titles, edit and proofread

Writing

Informational writing using a graphic organizer, include details and evidence and check grammar, spelling and punctuation

Informational Writing and Graphic Organizer

This week students will write an informational piece using facts and details. Be sure to check out the tips about informational writing in this newsletter. Also, a graphic organizer helps students to think about the structure of their writing: main ideas, details and a conclusion before they start to write!

Grade 5 News

Semaine du 26 mai 2020

WHEN YOU WRITE TO INFORM...

... organize your ideas before you begin to write!

... think about your reader, the form, the topic, and why you are writing! Make your writing fit your purpose!

... use vocabulary that supports your topic!

... revise and proofread your work!

... make sure that your facts are correct!

Organisateur visuel

Introduction and central idea	
Details or evidence from the passage(s)	How each detail or evidence supports my central idea
Conclusion	

Un aperçu des compétences que nous revoyons cette semaine

Lecture

Entraînement quotidien à la lecture, texte documentaire, idée principale et détails supports, opinions et faire des inférences

Grammaire

Noms collectifs, titres, éditer et relire

Écriture

écriture informative en utilisant un organisateur visuel, inclure des détails et des preuves, vérifier la grammaire, l'orthographe et la ponctuation

Écriture informative et organisateur visuel

Cette semaine les étudiants feront un écrit informatif en utilisant des faits et des détails. Assurez-vous de vérifier les astuces sur l'écriture informative dans cette lettre d'informations. Aussi, un organisateur visuel aide les étudiants à penser à la structure de leur écrit: idée principale, détails et une conclusion avant de commencer à écrire!